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我们立志解决全球客户定制螺丝的设计、生产需求
We are determined to solve the design & production 

needs of customized screws for global customers



关于我们 ABOUT US         

        深圳市世世通金属制品有限公司成立于2009年，前期是1998年成立的深圳市世通精密五金
制品厂。是一家集螺丝研发、销售和服务于一体的定制公司。我们立志解决全球客户的螺丝定制、
设计和生产问题。有自主进出口权，承接海内外OEM和ODM订单，从业14年以上的技术人员9人，
您的非标定制类的螺丝需求，我们可以真正的做到快速对接，帮您解决定制生产。
        优势产品：加长螺丝、非标特殊螺丝、纯钛螺丝、精密小螺丝、台阶螺丝、CNC件、精密弹
簧件等紧固件产品的定制。从产品的高精度、高性能、复杂结构、个性化定制的外观和数量上满
足您的定制需求。24年来我们为4400多家企业提供了超过490千亿支以上的螺丝，有超过6700多
不同规格品类的定制经验。
        我们的生产制造团队从业经验平均在14年以上，总工程师开发生产螺丝从业35年。能根据您
的需求，为您提供专业的建议和技术对接服务，对接的业务人员均是从业7年以上，能当即为您
提供定制服务，减少您的沟通时间，世世通将不遗余力的将您的设计变成能量产的现实，实现您
产品的批量定制生产。

Shenzhen Shi Shi Tong Metal Products Co., Ltd. was established in 2009, and the early stage was 
Shenzhen Shi Tong Precision Hardware Products Factory established in 1998. It is a customization 
company integrating screw research and development, sales and service. We are determined to solve 
the screw customization, design and production problems of global customers. With independent import 
and export rights, we undertake OEM and ODM orders at home and abroad. We have 9 technicians who 
have been in the industry for more than 14 years. For your non-standard customized screw needs, we 
can really quickly match them and help you solve customized production.
Advantageous products: extra long screws, non-standard special screws, pure titanium screws, precision 
small screws, shoulder screws, CNC parts, precision spring parts, and other fastener customized products. 
From the high precision, high performance, complex structure, customized appearance and quantity of 
the product to meet your customization needs. In the past 24 years, we have provided more than 49 
trillion pcs screws for more than 4400 companies, and have experience in customizing more than 6700 
different specifications and categories.
Our manufacturing team has an average of more than 14 years of experience in the industry, and the 
chief engineer has 35 years of experience in developing and producing screws. According to your needs, 
we can provide you with professional advice and technical docking services. The business personnel who 
are docked are all engaged in the industry for more than 7 years. They can provide you with customized 
services immediately and reduce your communication time. Shi Shi Tong will spare no effort to provide 
you with Design becomes the reality of energy production, realizing the mass customization production 
of your products.

公司简介
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客户见证 CUSTOMER TESTIMONY 

荣誉资质 HONOR CERTIFICATES       



工厂总览 FACTORY OVERVIEW         

              单模机 Single mode machine                                    搓牙机及多工位机 
                                                                                 Thread rubbing machine and multi-station machine

                  CNC车间 CNC workshop                                 多工位机 Multi-station machine

                              办公室 Office                                           线材仓 Wire warehouse    

               出货包装 Shipping packaging                                  样板展柜 Sample showcase 



检测 DETECTION        

                 投影仪                                       洛氏硬度测试                             扭力测试
                 Projector                               Rockwell hardness test                         Torque test

             维氏硬度测试                                   盐雾测试                                 电脑选钉机
         Vickers hardness test                         Salt spray test                 Computer nail selection machine

           六价铬沸水测试                                 氢脆测试                                    人工全检                      
     Cr(Ⅵ) boiling water test           Hydrogen embrittlement test            Manual full inspection

                塞规检测                                        通止规检测                               金相镶嵌机                      
         Plug gauge detection                Go-no-go gauge detection       Metallographic mounting machine



品质保障体系图 QUALITY ASSURANCE SYSTEM        



材质定制 MATERIAL CUSTOMIZATION         

碳钢材质系列:
1006A  1008A、1010、1018、1022、10B21、SCM435、易车铁、45#钢、40CR、630、
轴承钢（如ANSI52100）等。

多模多冲的多功能螺丝生产设备配合各种定制外观的成型，有从M0.8-M16直径生产的全
部简单到复杂的机械设备，专业从事定制类螺丝的研发与生产24年，从材质、工艺到后期
的热处理强度等级，表面电镀的选择都可以根据您的产品使用场景做对应的推荐。我们是
国内标准件同行的非标定制螺丝的供货商。

Carbon steel material series: 
1006A 1008A, 1010, 1018, 1022, 10B21, SCM435, easy car iron, 45# steel, 40CR, 630, bearing 
steel (such as ANSI52100), etc.

The multi-mode and multi-blow multi-functional screw production equipment cooperates with 
the molding of various customized appearances. There are all simple to complex mechanical 
equipment produced from M0.8-M16 diameters. It has been specialized in the research and 
development and production of customized screws for 24 years. , Process to heat treatment 
intensity level in the later stage, and the choice of surface plating can make corresponding 
recommendations according to your product usage scenarios. We are a supplier of non-standard 
custom screws with Chinese standard parts.



材质定制 MATERIAL CUSTOMIZATION         

不锈钢材质系列: 
SUS302HQ、SUS304HC、SUS310、SUS316Cu、SUS316、SUS316L、SUS303CU、
A2-50、A2-70、A4-70、18-8、A286、422、 S32750双相不锈钢、2205双相不锈钢等
不锈铁：410、420J2、430、440C等

不锈钢螺丝钝化处理盐雾测试时间可以做到：48H、72H、100H、200H、500H、1000H 

可以根据您所需开模定制变形量和工艺结构不同的不锈钢螺丝，头部可以超过正常的5倍，
外观，槽型，牙纹，表面处理可以实行个性化的定制生产，材质和防锈能力可以根据您的
需求定制。

Stainless steel material series: 
SUS302HQ, SUS304HC, SUS310, SUS316Cu, SUS316, SUS316L, SUS303CU, A2-50, A2-70, A4-70, 
18-8, A286, 422, S32750 duplex stainless steel, 2205 duplex stainless steel, etc.
Stainless steel: 410, 420J2, 430, 440C, etc.

Stainless steel screw passivation treatment salt spray test time can be done: 48H, 72H, 100H, 
200H, 500H, 1000H

Stainless steel screws with different deformation and process structure can be customized 
according to your required mold opening. The head can exceed 5 times the normal size. The 
appearance, groove shape, thread type, and surface treatment can be customized for 
personalized production, material and rust resistance. Can be customized according to your 
needs.



材质定制 MATERIAL CUSTOMIZATION         

纯钛系列: 
GR1、GR2、TA1、TA2  

合金钛：
TC4车削

纯钛材质和钛合金螺丝具有高防腐蚀性能，材质轻，环保，跟人体亲和力高，您可以选择
各种钛螺丝的外观性能定制和表面处理，LOGO定制，配合您产品的精密度和外观要求，
数量和出货时间。广泛使用于：防腐设备，医疗设备，人工智能穿戴，便携运动器材，高
端餐具，饮水系统，海洋渔业，电镀设备使用的钛螺丝定制。

Pure titanium series: 
GR1, GR2, TA1, TA2

Alloy titanium series: 
TC4 

Pure titanium and titanium alloy screws have high anti-corrosion performance, light material, 
environmental protection, and high affinity with the human body. You can choose various 
appearance performance customization and surface treatment of titanium screws, and LOGO 
customization to meet the precision and appearance requirements of your products , quantity 
and shipping time. Widely used in: anti-corrosion equipment, medical equipment, artificial 
intelligence wearables, portable sports equipment, high-end tableware, drinking water system, 
marine fishery, titanium screw customization for electroplating equipment.



材质定制 MATERIAL CUSTOMIZATION         

铜材质系列:
H59、H59-1、H62、H65、H68、H70、磷青铜、青铜、红铜、紫铜、铍铜、黄铜、白铜、
油桐等材质的选择

铜材质导电性能优质，铍铜螺丝具有高抗疲劳性和耐磨性，可以]根据您所需铜材质螺丝
实现的功能，提供对应的材质和表面处理，外观和LOGO定制，快速配合您交货的需求。

Copper material series:
H59, H59-1, H62, H65, H68, H70, phosphor bronze, bronze, red copper, red copper, beryllium 
copper, brass, cupronickel, tung oil and other materials

Copper material has high electrical conductivity, beryllium copper screws have high fatigue 
resistance and wear resistance, and can] provide corresponding materials and surface 
treatments, appearance and LOGO customization according to the functions you need for 
copper screws, and quickly cooperate with your delivery demand.



铝材质系列：
1100、5052、6061、6061-T5、6063、7075、7075-T6、6082等

可以提供纯铝和合金铝的冷镦生产和车削生产产品，铝螺丝的氧化颜色可以根据您的需求
定制，普通阳极氧化后加喷砂处理，增加了铝螺丝的抗划痕性能，硬质阳极氧化可以按您
的需求定制表面处理的厚度，提高了铝材质的耐磨和外观的装饰性，铝合金成品后做T5和
T6热处理可以增加铝合金螺丝的硬度，您需要的其他的铝材质均可实现定制。

Aluminum material series:
1100, 5052, 6061, 6061-T5, 6063, 7075, 7075-T6, 6082, etc.

It can provide cold heading production and turning production of pure aluminum and alloy 
aluminum, and the anodized color of aluminum screws can be customized according to your 
needs. Sand blasting treatment is added after ordinary anodizing to increase the anti-scratch 
performance of aluminum screws. Hard anodizing can customize the thickness of the surface 
treatment according to your needs, which improves the wear resistance and decorative 
appearance of the aluminum material. T5 and T6 heat treatment after the finished aluminum 
alloy can increase the hardness of the aluminum alloy screw. Other aluminum materials you 
need can be customized.

材质定制 MATERIAL CUSTOMIZATION         



发黑:很多高强度碳钢螺丝都选择发黑表面处理，多用在干燥环境中。

Black oxide: Many high-strength carbon steel screws have blackened 
surface treatment, and are mostly used in dry environments.

高温发黑:不锈钢高温发黑处理后，提高了螺丝的质感，配合
组装场景颜色一致性需求。

High-temperature blackening: After high-temperature blackening 
treatment of stainless steel, the texture of the screw is improved 
to meet the color consistency requirements of the assembly scene.

镀白锌: 普通的电器内部和对耐盐雾性不高的产品多选用白锌电镀。

White zinc plating: White zinc plating is often used for the interior of 
ordinary electrical appliances and products that are not highly resistant to 
salt spray.

镀蓝锌: 耐24小时盐雾测试，常规镀层3-5μm。

Blue zinc plating: 24-hour salt spray test, conventional 
coating 3-5μm.

镀镍: 银灰色，接近不锈钢的本色，常规电镀耐盐
雾时长24小时，防锈镍可以耐更长盐雾测试。

Nickel plating: silver gray, close to the true color of 
stainless steel, conventional electroplating can 
withstand salt spray for 24 hours, anti-rust nickel can 
withstand longer salt spray test.

镀彩锌：分为五彩彩锌和环保彩，盐雾测试时间48
小时，特别处理可以延长盐雾测试时间。

Color-plated zinc: divided into five-color zinc and eco- 
color, the salt spray test time is 48 hours, and special 
treatment can extend the salt spray test time.

盐雾时间定制 SALT SPRAY TIME CUSTOMIZATION         



咏黑: 镀层光洁，优于发黑处理，螺丝电镀后有厚实感。外表
装配美观。盐雾时间长达72小时

electrophoresis: The coating is smooth and clean, better than 
blackening treatment, and the screws have a thick feeling after 
electroplating. Appearance assembly is beautiful. Salt spray time 
up to 72 hours

达克罗黑色: 常见的达克罗颜色是灰色和黑色，浸泡电镀处理
工艺，可以满足120小时，200小时，500小时，1000小时的
盐雾测试。多用于露天场所，需要抗腐蚀的使用场景中。

Dacromet black: Common dacromet colors are gray and black, dipping electroplating treatment 
process, can meet 120 hours, 200 hours, 500 hours, 1000 hours salt spray test. It is mostly used 
in open-air places where anti-corrosion is required.

阳极氧化: 可以配合适配的产品，做各种色号的氧化颜色。盐雾
时间长达96小时

Anodizing: It can be matched with suitable products to make 
oxidation colors of various color numbers. Salt spray time up to 96 
hours

锌镍合金：一般有银色，和黑色常用颜色，镀层光亮，锌镍合金
有超强的防腐蚀能力，可以根据需要做不同时长的耐盐雾镀层。

Zinc-nickel alloy: Generally, silver and black are commonly used colors, 
and the coating is bright. Zinc-nickel alloy has super anti-corrosion 
ability, and salt spray-resistant coatings of different durations can be 
made according to needs.

钝化: 是一种对不锈钢螺丝处理的工艺，钝化后螺丝耐盐雾时长可
以48小时，72小时，200小时，500小时，1000小时不等。

Passivation: It is a process for treating stainless steel screws. After 
passivation, the salt spray resistance of the screws can range from 48 
hours, 72 hours, 200 hours, 500 hours, and 1000 hours.

盐雾时间定制 SALT SPRAY TIME CUSTOMIZATION         



牙型定制 THREAD TYPE CUSTOMIZATION         

除此以外，其他的各种牙纹我们均可定制。专利牙纹的只要您有使用权，授权给我们也可
以实现定制生产。
In addition, we can customize other kinds of thread type. As long as you have the right to use 
patented thread type, you can also realize customized production by authorizing us.



规格定制 SIZE CUSTOMIZATION         

   M1                        M1.2                     M1.4                     M1.7                     M1.8    

   M2                        M2.5                     M3                        M3.5                     M4   

   M5                        M5.5                     M6                        M7                        M8   

   M10                     M12                       M14                      M16                          

   #0-80                   #2                         #3                         #4                          #5                          

   #6                        #8                         #10                        #12                       1/4”                        

   5/16”                 3/8”                    1/2”                    5/8”                               



头型定制 HEAD TYPE CUSTOMIZATION         

各种常规头部的变形超大或者缩小种类，以及个性化定制的头型，我们可以开模定制。

We can open molds to customize the deformation of various conventional heads, oversized or 
reduced types, as well as personalized customized head shapes.

       沉头                   半沉头             清根沉头                 大扁头                 圆锥头                外六角 
        flat                       oval                undercut flat               truss                    cheese               hexagon

      杯头            平头（有套片）  平头（无套片  ） 杯头带介           大扁头带介      钮扣头带介
       cap                ultra low head      ultra low head     cap head                 truss head       button head                                                                                           
                                                                                          with washer           with washer      with washer

    圆柱头                 岗山头                   钵头                      盘头                凹穴外六角      外六角带介
   fillister                   binding                 brazier                    pan                    Recessed           hex head                                                                                           
                                                                                                                             hexagon         with washer

       PF头                   钮扣头                杯头直花            杯头滚花           外六角带介         盘头带介
   PF. head                 button               knurled cap          knurled cap           hex head            pan head                                                                                           
                                                                                                                           with washer      with washer



槽型定制 DRIVE TYPE CUSTOMIZATION         

      phillips            slotted             slotted        phillips/slot.          pozi                socket          socket/slot.

       hex socket        Y-type                torx             five-lobe        pentagonal          triangle            square 
        with pin                                  with pin         with pin            with pin                                      with pin

        tri-wing              s-type           spanner          hex socket       hex socket     three spot    pentagonal  
                                                                                   with torx        with socket

           torx                torx/slot.         square              H-type            phillips            pozi/slot.         no slot



特殊头型定制 SPECIAL HEAD SHAPE CUSTOMIZATION         

各种常规头部的变形超大或者缩小种类，以及个性化定制的头型，我们可以开模定制。

We can open molds to customize the deformation of various conventional heads, oversized or 
reduced types, as well as personalized customized head shapes.

比常规头部厚度小一半，超薄头
Half the thickness of the conventional head, 
ultra-thin head

比常规头部直径大≈2.4倍
≈2.4 times larger than conventional head diameter



特殊头型定制 SPECIAL HEAD SHAPE CUSTOMIZATION         

头部直径比螺纹直径大5倍，头部厚度比常规厚3.66倍。
The head diameter is 5 times larger than the thread diameter, and the head thickness is 3.66 
times thicker than conventional.

                              浅十字                                                                  常规十字
                             light phillips                                                               conventional phillips

        内六角槽里带内梅花，并且比常规槽深                                        常规内六角
There is a Torx in the hexagonal socket groove, and                     conventional hexagon socket
it is deeper than the conventional groove



表面处理定制 SURFACE TREATMENT CUSTOMIZATION         

*注:因灯光问题,图片颜色会存在色差,请以实物为准
*Note: Due to lighting problems, there may be color differences in the color of the picture, 
please refer to the actual product

碳钢螺丝的部分表面处理和等级
Partial Finishes and Grades of Carbon Steel Screws       

            镀黄铜                            镀黄锌                         镀绿锌                         镀玫瑰金
        Brass Plated                 Yellow Zinc Plated           Green Zinc Plated               Rose Gold Plated 

          镀蓝锌                             发黑                            镀亮铬                             镀金
     Blue Zinc Plated                 Black Oxide               Bright Chrome Plated              Gold Plated 

           达克罗                           镀红锌                         镀黑镍                             镀彩锌
         Dacromet                      Red Zinc Plated            Black Nickel Plated             Color Zinc Plated

             镀镍                           电泳黑色                      头部烤漆                         镀白锌            
        Nickel-plated             electrophoretic black            Baking paint                 White Zinc Plated

          锌镍合金                        镀红铜                   
     Zinc-nickel Alloy             Red  Copper Plated    

强度 Strength：3.6、4.8、5.8、6.8、8.8、
10.9、12.9



表面处理定制 SURFACE TREATMENT CUSTOMIZATION         

*注:因灯光问题,图片颜色会存在色差,请以实物为准
*Note: Due to lighting problems, there may be color differences in the color of the picture, 
please refer to the actual product

不锈钢螺丝的部分表面处理
Part of the finishes of stainless steel screws   

            钝化                              镀金                             电泳黑色                       高温发黑 
       Passivation                     Gold Plating                  Electrophoretic Black       high temperature blackening

           CD纹                            真空金色                        抛光                                喷砂
        CD Pattern                        Vacuum Gold                     Polished                           Sandblasting  

         真空红色                       真空灰色                     QPQ+点胶                       真空黑色
        Vacuum Red                    Vacuum Gray                QPQ+ Nylon Patch                 Vacuum Black

铜螺丝的部分表面处理
Part of the finishes of copper screws   

        青铜本色                      黄铜本色                         红铜镀金                           镀镍
Bronze Natural Color         Brass Natural Color     Gold Plated Red Copper            Nickel Plated

铍铜本色                                                            紫铜本色 
Beryllium Copper                                                       Purple Copper 
Natural Color                                                              Natural Color          



表面处理定制 SURFACE TREATMENT CUSTOMIZATION         

*注:因灯光问题,图片颜色会存在色差,请以实物为准
*Note: Due to lighting problems, there may be color differences in the color of the picture, 
please refer to the actual product

铝螺丝的部分表面处理
Part of the finishes of aluminum screws   

     阳极氧化黑色                       点胶                             本色                        阳极氧化白色
     Anodized Black                    Nylon Patch                          Plain                           Anodized White

        阳极氧化绿色            阳极氧化浅绿色            阳极氧化绿色               阳极氧化绿色
       Anodized Green         Anodized Light Green          Anodized Green                Anodized Green

       阳极氧化金色               阳极氧化红色              阳极氧化红色               阳极氧化红色
       Anodized Gold                   Anodized Red                  Anodized Red                    Anodized Red

      阳极氧化深蓝色            阳极氧化蓝色             阳极氧化浅蓝色            阳极氧化蓝色
   Anodized Dark Blue             Anodized Blue            Anodized Light Blue             Anodized Blue

     阳极氧化紫色                 阳极氧化紫色              阳极氧化橙色               头部阳极氧化
     Anodized Purple                Anodized Purple            Anodized Orange              Head Anodized 



表面处理定制 SURFACE TREATMENT CUSTOMIZATION         

*注:因灯光问题,图片颜色会存在色差,请以实物为准
*Note: Due to lighting problems, there may be color differences in the color of the picture, 
please refer to the actual product

钛螺丝的部分表面处理
Part of the finishes of titanium screws   

             本色                           微弧氧化                         镀金                      阳极氧化黑色
      Natural Color               Micro-arc oxidation              Gold Plated                   Anodized Black

     阳极氧化蓝色             阳极氧化深蓝色             阳极氧化蓝色             阳极氧化浅蓝色
     Anodized Black                    Nylon Patch                          Plain                           Anodized White

     阳极氧化紫色               阳极氧化紫色               阳极氧化紫色               阳极氧化绿色
    Anodized Purple              Anodized Purple               Anodized Purple               Anodized Green

以上材质所展现的表面处理只是一部分，未完全展示。如您需要其他的表面处理，以及对
镀层的厚度有特殊的要求，请联系我们。

其中铝材质及钛材质的阳极氧化表面处理的颜色，需要提供色号或者样品，避免颜色相差
太大。

The surface treatment displayed by the above materials is only a part, not fully 
displayed. If you need other surface treatment and have special requirements on 
the thickness of the coating, please contact us.

Among them, the color of the anodized surface treatment of aluminum and 
titanium materials needs to provide the color number or sample to avoid too large 
a difference in color.



长螺丝定制 EXTRA LONG SCREW CUSTOMIZATION         

长螺丝可以根据您使用的功能定制各种外观头型，槽型，牙纹，材质，表面处理，长度可
以做到无限长。

根据螺丝要求的同心度的不同，可以做校直处理，以确保达到产品的同心度。也能根据您
的需求定制特殊有光洁度要求的超长螺丝。

我们是深圳生产无限长螺丝的唯一工厂，开模、出样、量产、表面处理都配合的非常快捷。

Long screws can be customized according to the functions you use. Head shape, groove shape, 
thread type, material, surface treatment, and the length can be infinitely long.

According to the different concentricity required by the screw, straightening can be done to 
ensure the concentricity of the product. Special extra-long screws with smoothness 
requirements can also be customized according to your needs.

We are the only factory in Shenzhen that produces infinitely long screws. Mold opening, sample 
production, mass production, and surface treatment are all coordinated very quickly.



定制案例 CUSTOM CASE   

            M10×800mm，电泳黑色，六角头
              M10×800mm, electrophoresis black,  hex head

                                                    M6×1000mm,按照客户要求，表面做绝缘，避免导电

                                        M6×1000mm, according to customer requirements, the 
                                        surface is insulated to avoid electrical conduction

M8×550mm，达克罗灰色，牙长80MM的长螺丝。长螺丝头部可定制，尾部可按需定制
M8×550mm, Dacromet gray, long screw with 80MM thread length. The head of the long screw 
can be customized, and the tail can be customized on demand



特殊螺丝定制 SPECIAL SCREW CUSTOMIZATION         

特殊外观，变形大，特殊材质，槽深度超过常规，表面处理特殊。可以使用多工位机一次
成型，开模后快可以5-7天出样。减少了中间二次加工的工序，可以全方位的配合您的出
货周期。

有从业34年的专业技术人员，提供您产品开发前期对螺丝设计的技术支持。

常规生产规格M1.0-M16直径、台阶短小、台阶超大、头部变形超大、杆部缩杆成型、复
杂成型螺丝的生产。

Special appearance, large deformation, special material, groove depth more than conventional, 
special surface treatment. A multi-station machine can be used for one-time molding, and the 
sample can be produced within 5-7 days at the fastest after the mold is opened. It reduces the 
intermediate secondary processing procedures, and can fully cooperate with your delivery cycle.

There are professional technicians who have been in the industry for 34 years to provide you 
with technical support for screw design in the early stage of product development. 

Conventional production specifications M1.0-M16 diameter, short and small steps, oversized 
steps, oversized head deformation, rod shrinkage forming, and production of complex formed 
screws.



定制案例 CUSTOM CASE   

异形荷叶头不锈钢螺丝：用于泳池配套器材，耐腐蚀

Special-shaped lotus leaf head stainless steel screws: used for 
swimming pool equipment, corrosion-resistant

铣扁位从根部到螺纹尾部均匀缩小20MM的尺寸，无痕过度

The milling flattening is evenly reduced in size by 20MM from the 
root to the tail of the thread, without excessive marks

倒扣牙锁入后螺丝不能轻易的拉拔出来，表面CD纹处理，装饰
性强
After the umbrella thread is locked, the screw cannot be pulled out 
easily. The surface is treated with CD pattern, which is very 
decorative.

头下带防滑齿，头上带三焊点，尾部收尾的多功能机台一次成
型的螺丝产品
Screw products formed at one time by the multifunctional 
machine with anti-slip serration under the head, three welding 
points on the head, and the tail end.

开模一次成型，再开槽，优于全部车削加工，开模生产速度快，
节约了产品的成本
Mold opening is one-time molding, then slotting, which is better 
than all turning processing, the mold opening production speed is 
fast, and the cost of the product is saved

雪地赛车轮胎螺丝。根据产品的功能，可以开模实现复杂成型
的螺丝产品

Snow racing tire screws. According to the function of the 
product, it is possible to open the mold to realize the 
screw product with complex molding

多工位杯头梅花槽不锈钢螺丝

Multi-station cap head torx groove stainless steel screw



定制案例 CUSTOM CASE   

皮带扣梅花槽钛螺丝，头部厚度及直径小于标准头部尺寸。

Belt buckle torx titanium screw, the head thickness and 
diameter are smaller than the standard head size.

开模一次成型的特殊头型，和直接开槽的螺丝

One-time molded special head shape, and direct slotted 
screws

特殊定制的滑槽一字头型螺丝

Special customized chute slotted head screw

倒扣牙对边铣扁位螺丝

Umbrella thread to side milling flat screw

超大定制平垫弹垫组合螺丝

Super large custom flat washer spring washer 
combination screw

内梅花多工位成型的异形自攻螺丝

Special-shaped self-tapping screws with inner torx 
multi-position forming

冷镦成型搓直花的不锈钢螺丝

Cold heading forming, rubbing straight flower stainless 
steel screws



定制案例 CUSTOM CASE   

不锈钢杯头内六角台阶，尾部中间车杆螺丝

Stainless steel cap head hexagonal socket shoulder screw, middle 
rod screw at the rear

两端内六角槽不锈钢左右牙纹螺丝

Stainless steel screw with inner hexagon socket at both ends, one 
end with left thread and one end with right thread

头部镶嵌磁铁螺丝

Head embedded magnet screw

不锈钢台阶两边铣扁位螺丝

Milling flat screws on both sides of stainless steel shoulder

不锈钢尾部做内六角槽螺丝

Stainless steel tail as hexagon socket screw

十字槽异形不锈钢螺丝

Cross recessed special-shaped stainless steel screws

车削镀亮铬滚花圆柱头梅花槽不锈钢螺丝

Turned bright chrome knurled fillister head torx groove 
stainless steel screw



小螺丝定制 SMALL SCREW CUSTOMIZATION         

微型精密螺丝可以定制不锈钢，钛，碳钢，铜，铝各种材质以及硬度和表面的处理。直杆
精密度可以达到±0.01MM。

卡尺展示的产品是铜电镀环保镍：0#-80*85MM圆头梅花槽机械牙缩杆的螺丝。

精密类的螺丝有126种表面处理方式。最小冷镦尺寸可以生产0.8MM直径的螺丝，车削件
可以生产直径0.6MM的螺丝。特殊的规格请您及时联络我们为您特殊解决。

Micro precision screws can be customized in various materials such as stainless steel, titanium, 
carbon steel, copper and aluminum, as well as hardness and surface treatment. The precision of 
the straight rod can reach ±0.01MM.

The products displayed by the caliper are copper-plated environmentally friendly nickel: 0#-
80*85MM screws with round head torx machine thread retraction rods.

There are 126 surface treatments for precision screws. The minimum cold heading size can 
produce screws with a diameter of 0.8MM, and the turned parts can produce screws with a 
diameter of 0.6MM. For special specifications, please contact us in time for your special solution.



定制案例 CUSTOM CASE   

ST2直径特五爪外齿PT螺丝

ST2 diameter special five-claw PT thread screw

眼镜不锈钢镜面抛光镀真金四方，梯形长方异形精密小螺丝

Glasses stainless steel mirror polished gold-plated square, 
trapezoidal rectangular special-shaped precision small screws

M1.8不锈钢干字精密小螺丝

M1.8 stainless steel dry word precision small screw

M2阳极氧化紫色铝精密小螺丝

M2 anodized purple aluminum precision small screws

头部直径5.0mm大薄头M1.6*1.5铜平头十字小螺丝

Head diameter 5.0mm large thin head M1.6*1.5 copper ultra low 
head phillips small Screw

M0.6超精密CNC不锈钢螺丝

M0.6 super precision CNC turning stainless steel screw

M1.4不锈钢316材质CD纹小螺丝

M1.4  stainless steel 316 CD pattern tiny screw



台阶螺丝定制 SHOULDER SCREW CUSTOMIZATION         

台阶螺丝，特殊的马车螺丝，松不脱螺丝，带平弹垫，有花齿，头部滚花，杆部搓花，镜
面抛光处理，各种要求的点胶，杆部有特殊功能要求，尾部牙纹有不同的收尾需求的螺丝。

我们均可以提供配套的定制生产，确保达到您需要的螺丝性能。

Shoulder screws, special carriage screws, captive screws, with flat washer and spring washer, 
head with serrated, knurled heads, knurled stems, mirror polishing, nylon patch for various 
requirements, special functional requirements for the stems, Screws with different finishing 
requirements for threads. 

We can provide supporting customized production. Ensure the screw performance you need.



定制案例 CUSTOM CASE   

加硬渗氮黑色，多功能设备开模一次成型产品

Hardened nitriding black, multi-functional equipment 
mold opening one-time molding product

挂镀铬镜面异形马车螺丝，不规则大扁头，呈波浪型

Hanging chrome-plated mirror special-shaped carriage 
screws, irregular truss head, wavy

不锈钢松不脱螺丝集合，针对各种配件定制生产

Stainless steel captive screw set, customized production 
for various accessories

卡槽不锈钢螺丝集合，针对各种配件定制生产

Card slot stainless steel screw collection, customized 
production for various accessories

头部超大变形比例的不锈钢台阶螺丝

Stainless steel shoulder screws with super large 
deformation ratio of the head

特殊定制的垫片组合螺丝

Special customized washer combination screw

锌镍合金黑色头部搓直花螺丝

Zinc-nickel alloy black head rubbing straight flower 
screws



CNC Part 定制 CNC PART CUSTOMIZATION         

自动车床机台和数控机床，电脑锣设备可以提供各类精密车削和CNC部件的定制生产。

目前配套的行业有摄影设备，精密仪器，机械设备，美容仪器，消费类电子，无人机，智
能穿戴、医疗器械、摩托艇、汽车零配件等。

Automatic lathe machines and CNC machine tools, computer gong equipment can provide 
customized production of various precision turning and CNC components.

At present, the supporting industries include photographic equipment, precision instruments, 
mechanical equipment, beauty equipment, consumer electronics, drones, smart wearables, 
medical equipment, motorboats, auto parts, etc.



定制案例 CUSTOM CASE   

新能源配件

New energy accessories

异形45#车铣复合螺丝

Special-shaped 45# turning and milling compound screw

车铣复合件

Milling and turning parts

纯钛直花螺母

Pure titanium straight flower nut

铝车件

Aluminum parts

铝车件

Aluminum parts

铝阳极氧化车件带logo

Aluminum anodized parts with logo



其它案例定制 OTHER CASE CUSTOMIZATION         

用于人体支架的功能弹簧。线径0.5长度7MM，外
圈直径3MM

Functional springs for body supports. Wire 
diameter 0.5 length 7MM, outer ring diameter 
3MM

各种异形的接触点

Various shaped contact points

定制类子母螺丝

Customized male and female screws

定制S槽型阀门螺丝

Custom S-type Valve Screws

不锈钢材质冲压件

Stainless steel stamping parts



包装定制案例 PACKAGING CUSTOMIZATION CASE   

按您要求定制内包装，外包装也可以按照您的要求来进行定制

Customize the inner packaging according to your requirements, and the outer packaging can also 
be customized according to your requirements



深圳市世世通金属制品有限公司

地址：深圳市宝安区松岗街道东方

           社区定厚路11号

电话：+86 400-837-5866

           +86 0755-27322278

           +86 13149943113

Email: sst@szsst88.com

网址：www.szsst88.com    

     

  

     

   

    

 

  

 

 

Shenzhen Shi Shi Tong Metal

Products Co., Ltd

Address: Building 9, Tantou First 

Industrial Zone, Songgang Street,

 Baoan, Shenzhen 518105, 

Guangdong Province, China

Tel./whatsapp: +86 18818786322 

Email: sst@szsst88.com

Web.: www.sstls.com

产品目录未能详尽，敬请致电或者邮件我们索取更多您需要的螺丝信息，我们将不胜荣幸。
欢迎您亲临我们工厂参观指导、交流、合作。我们愿为每粒定制螺丝的生产竭力做好每个
工序，保证品质，以回馈您的选择和信任!

The product catalog is not exhaustive, please call or email us for more information about the 
screws you need, we will be very honored. Welcome to visit our factory for guidance, exchange 
and cooperation. We are willing to do our best to do every process for the production of each 
custom screw, to ensure the quality, and to reward your choice and trust!


